
Protokoll fra styremøte i Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

 søndag 08.01.23  

  

Til stede: 

Marit H. Autrey, Elinor Gran, Tonje Holm Aaseskjær, May-Vigdis Ve Rebecca S Larsen, og 

Mette Merg (referent) 

Fra Avlsrådet: Camilla Baksetersveen Horvei og Ramona Tatijana Lorieri-Skog  

 

Sted: Teams  

  

Dagsorden  
 

Sak 01/23 
  
Vedtak: 

Godkjenning av protokoll og økonomisk status. 
 
Protkoll enstemmig godkjent, økonomisk status ca 590 000,- 

Sak 02/23:  
  
 
 
 
 
Vedtak: 
 

Fastsettelse av årsmøtedato 
Forslag søndag 12.mars i forbindelse med oppdretterseminar. 
Forslag søndag 12.mars ble vedtatt. 
Datoen publiseres på klubbens hjemmeside. 
Valgkomiteen blir varslet. 

 
Enstemmig godkjent 

Sak 03/23:  
  
  
 
 
 
 
Vedtak:  

Oppdretterseminar 2023 
Avlsråd deltok. 
Vedr. Finansiering av oppdretterseminaret sponser Klubben deltagerene på lik 
linje med tidligere år. 
 
Foredragsholdere dekkes av klubben 
 

Enstemmig godkjent 

Sak 04/23 
 
 
 
 
 

 
 

Vedtak: 

Evaluering Oslo Dog Show 
Mette Merg gir en rask oppsummering av en vellyket gjennomføring av messen. 

• Det hadde vært en fin gjeng medlemmer og hunder som hadde hatt det 
hyggelig på standen med mange besøkende innom.  

• Hektisk men gøy, og flere ønsker å gjenta oppgaven neste år. 

• Mange gode tilbakemelding både under og etter messen. 

• Vi planlegger bedre profilering av Klubb-logo til neste år. 
 

Til orientering 



Sak 05/23 

 
 
 

 
 
 
 

 
Vedtak: 

Helseundersøkelsen 
Avlsråd deltok. 
Camilla informerte: 
Frode Lingås hadde ikke redegjort for så mye, men det var litt: 

• Antallet av rasen har økt. 

• Like mange har svart, men fordi rasen har økt er svarprosent mindre. 

• Frode Lingås vil redegjøre for hele undersøkelsen på Oppdretterseminaret 
Helseundersøkelsen publiseres på Klubbens hjemmeside. 

 
Til orientering 

  Sak 06/23 
 
 
 
 

Vedtak: 

Høring fra NKK – innspill til avlsprogram 
Avlsråd deltok. 
Det ble foreslått at fordi Marit og Elinor hadde deltatt på Innspillsmøtet skal de 
sammen svare på undersøkelsen vedr. Innspill til høringen av avlsprogrammet. 
 

Enstemmig godkjent 

  Sak 07/23 
 
 
 
 
 
 
 

 
Vedtak: 

Gårdshunden – redaktør og samarbeid 
Vi har fått et tilbud fra et medlem som er journalist.  
Marit informerte om journalisten som gjerne ville bli ny redaktør av Gårdshunden. 

• Han hadde uttrykt iver og hadde allerede flere gode idder, og han presiserte 
også viktigheten av et godt samarbeid med Styret. 

• Vi kan tilby kr.5000,- pr blad. 

• Det vil bli en overgangsperiode med dagens redigering og ny redaktør. 
Vi stemmer for ny redaktør: 
 

Enstemmig godkjent 

Sak 27/22:  
  
  
 
 
 
 

 
 Vedtak: 

RDSG etiske anbefalinger for hannhundeiere 
Innkommet post fra Kari Andresen 

• På bakgrunn av den store produksjonen vi har og har hatt en stund av valper 
på vår rase, tenker jeg det er på tide at klubben tar opp det ansvaret også 
hannhundeierne har for avlen. 

 
Styret synes dette er et godt innspill og vil sette dette innspillet opp på 
agendaen på Oppdretterseminaret for diskusjon. 

 

Enstemmig godkjent 

Sak 30/22 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sak utsatt: 

Ønsker å representere klubben som AG-lag 
Innkommet post fra Camilla Horvei 
 

• Vi er flere medlemmer i klubben som gjerne vil starte et ag-lag sammen, 
altså et rent Gårdshund lag, alle fra Raseklubb for Dansk Svensk 
Gårdshund. 

• Det er ønske om støtte til 2-3 løp og NM 
• Vi har klart å sette sammen et lag i liten som vi kaller for Rottejegerene. 

 
Sak utsatt og vurderes med innkommet sak som ikke var klar til sakslisten. 

 


